
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 22. februar 2024 fra kl. 17.30–20.00  

Susåskolen afd. Glumsø 

Tilstede: Stefan, Dorte, Søren, Bendt, Rikke N., Rikke M., Sisse, Maria F., Nikolaj, Palle, 

Lisbeth, Camilla, Mette 

Fravær: Martin, Maria S., elevrepræsentanter 

Gæst: Jane 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

130 - 17.30-17.35 
Dagsorden  

 

131 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, 
ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 

• Status på planlægningstal og normeringer for kommende skoleår 

• Ledelsesjustering 
 
Referat: 
SDG, SNI og DSN er inviteret til BUU-møde 26/2-2024 omkring 
matematikstrategi. 
Intern information om ekstra ledelsestid til afdeling Glumsø – tiltænkt 
mellemtrinnet. 
Tæt på samme planlægningsgrundlag som indeværende år på almendelen.  
Mindre stigning i antal børn i SFO´en. 
 

132 – 17.55-18.30 
Status omkring inklusion 
og specialundervisning  
(I/D) 

• Jane deltager og giver en status på specialundervisningen på 
Susåskolen.  

• Der vil være mulighed for drøftelse af området.     
 
Referat: 
Orientering om Næstved Kommunes samt Susåskolens tilbud på 
specialområdet. 
Der arbejdes politisk frem mod tre kommunale niveauer af specialtilbud. 
Der oprettes pr. 1/3 ny specialklasse på mellemtrinnet i Glumsø, GSM. 

 

133a – 18.30-18.40 
Timefordelingsplan 
tilpasning 
(B) 

• Timefordelingsplanen har været drøftet på afdelingsmøde og med 
udskolingen. Derfor præsenteres her to mulige forslag til ændring i 
timefordelingsplanen i forhold til forrige møde.     

• Stefan viser ændringerne i skemastrukturen og timefordelingsplanen, 
hvorefter bestyrelsen kan beslutte hvilken model vi skal gå med.  

 
Referat: 
Præsentation af nye forslag til timefordelingsplanen for indskolingen og 9. 
årgang samt skemastruktur.  
Der sker en reduktion på én lektion for Bh. klasse samt 9. klasse (i perioden 
frem til vinterferien). Valgfaget for 9. klasse ligger kun fra uge 8 og frem til 
de skriftlige prøver. 
Forslagene er godkendt. 



  

 

133b – 18.40-18.45 
Valgfag 9. klasse 
(B) 

• Kort præsentation af ønsker til valgfag for kommende 9. årgang, og 
beslutning om disse kan tilbydes.   

• Valgfagene løber fra sommerferien og frem til vinterferien, hvorefter 
der laves mindre hold.    
 

Referat: 
Punktet udgår. 

 Pause 

134 – 18.50-19.10 
Dannelsesmateriale 

(I) 

• Præsentation af arbejdet med dannelse og konkrete materialer der 
ønskes sat i produktion. 
 

Referat: 
Præsentation af proces, forældrefolder og produkter. 
 

135 – 19.10-19.25 
Indeklima 

(B) 

• Endelig aftale om skriv til politikere omkring indeklimamålinger fra 
klasselokaler på Susåskolen. 

• Palle og Nikolai tilpasser brev omkring problematikken efter sidste 
møde.   

 
Referat: 
Godkendelse af endelig skrivelse til politikerne, der sendes til 
økonomiudvalget og børne- og uddannelsesudvalget. 
 

136 – 19.25-19.30 
Evt.  

 

• Er der området skolebestyrelsens særlig ønskes fokus på? 
• Dialogmøde mellem den enkelte skolebestyrelse og BUU den 18. april 

i tidsrummet kl 17-22. Dagsorden bliver overordnet 
skolebestyrelsens. I kan forvente at BUU gerne vil runde to emner: 

o bekymrende elevfravær – perspektiver på det 
o SFO-strategien – hvordan kan skolebestyrelsen være med til 

at løfte den ud over papiret (netop vedtaget) 
• … 

•  

• Obs: Forårsklummen skrives af Lisbeth og Mette, Sommerklummen skrives 
af Sisse og Maria S.  

•  

137 – 19.30- 19.40 
Godkendelse af referat 
(B) 

• Bestyrelsesmedlemmerne beslutter om beslutningsreferatet kan 
godkendes. 
 

Referatet er godkendt. 

138 – 19.40-20.00 
Lukket punkt 

 

Referat: Valg af ny formand for skolebestyrelsen.  
Igennem dette skoleår har vores nu tidligere formand Rikke Milan Nielsen 
oplyst, at hun er klar til at give stafetten, som formand, videre efter godt 8 
år i rollen som formand. Dette skyldes, at Rikke efter sommerferien ikke 
længere har børn på Susåskolen, da Rikkes yngste barn går ud af 9. klasse. 
Rikke fortsætter foreløbig i skolebestyrelsen som alm. 
forældrerepræsentant.  
Efter fredsvalg blev Palle Taulov valgt som ny formand for skolebestyrelsen, 
med fuld opbakning fra den samlede bestyrelse.   



  

Punkter til kommende 
møder  

19. marts – Holsted: 
• Skolebestyrelsens tilsynsopgave - bestyrelsen vælger inden om der er 

områder der særlig ønskes fokus på (ingen ekstra punkter valgt) 

• Pædagogisk strategi 2024/25 
• SFO-strategi for Næstved kommune 
• Forberedelse til skolebestyrelsens årsberetning 
• Budgetopfølgning (Stine) 

• … 

 

 
 


